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Hierbij weer een verslagje van de bespreking gisteren:

. vws: [EEE noemt het digitale platform voor de huisartsen i.s.m. RIVM (heeft hij eerder al aan ons over

gemaild)
« VWS: LOTc heeft de opdracht de verdeling van PBM aan overheden en vitale sectoren buiten de zorg te

coordineren. Daarnaast zijn er nog twee groepen: overige cruciale beroepen bv kappers) en het publiek. Hier

is nog geen besluit over t.a.v. of en hoe de verdeling geregeld gaat worden.

« VWS: er wordt gesprek gevoerd op ministerieel niveau over een mogelijke versoepeling van de

bezoekersregeling in verpleeghuizen en het beleid in de gehandicaptenzorg. Actiz beaamt dit.

« VWS: RIVM (VTV groep) gaat i.s.m. de NZa de effecten van uitgestelde zorg in kaart te brengen, zo

kwantitatief mogelijk (N.B. dit was mij al bekend uit contact met - en dat heb ik tijdens
de bespreking bevestigd - maar de VTV groep kon er eerder niet mee naar buiten omdat er nog geen ‘formele

opdrachtverlening’ was). De NZa richt zich vooral op het opstellen van de urgentielijst en begeleiden van de

operationele opschaling, i.s.m. de specialistenverenigingen. RIVM doet vooral de berekeningen en schattingen

(bv in DALY's). Die gegevens kunnen eventueel worden gebruikt bij prioritering en beleid.

« LNAZ: geen nieuws, wel een vraag (zie onderaan)
« Actiz: vandaag zijn veel organisaties gestart met (preventieve) inzet van PBM. Er wordt door organisaties

verschillend beleid gevoerd, wat in LOTc groep tot discussie leidt of dit wel wenselijk is vanwege mogelijke

oneerlijke verdeling en concurrentie. Dat wordt beaamd, maar we kunnen er nu weinig aan doen. Standpunt
Actiz m.b.t. PBM: volg RIVM richtlijnen en ‘pak alle ruimte’.

* LQOTc: geen nieuws

liet me weten dat er een vraag is van het LCPS (waar LNAZ in participeert) aan het RIVM, namelijk
welke scenario’s ziet men komende maanden-jaren t.a.v. de ontwikkeling van de pandemie inclusief mogelijke
heroplevingen. LCPS heeft behoefte aan schattingen om een lange termijn plan te maken voor inrichting en

opschaling van de IC capaciteit en andere zorg, om niet steeds voor verrassingen te komen staan. Volgens Willie

was er al meta,over gesproken, maar heeft dat niet tot een duidelijk antwoord geleid. Ik heb op

haar verzoek daarom deze vraag uitgezet bij EPI (heb je cc van gekregen).
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